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Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny zwrócił się do Z-cy Prezydenta Miasta Marka Biernackiego z zapytaniem o 

możliwości zrealizowania wniosku grupy rowerzystów. Poinformował, że rowerzyści 

wyrażają zadowolenie z powiększającej się sieci ścieżek rowerowych, ale zgłaszają przy tym 

potrzebę i proszą o rozważenie możliwości ustawienia stojaków na rowery w różnych 

miejscach, tak aby od czasu do czasu można było się zatrzymać, zostawić rower i pieszo 

przejść po okolicy. Radny dodał, że jeśli byłaby taka możliwość, to ta grupa rowerzystów z 

pewnością by wskazała, w których miejscach można by stojaki poustawiać. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Marek Biernacki) 
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